



URSI Resolution passed at the Sapporo GASS, August 2023

U.4. Resolution on the continuation of the Strengthening of the URSI-ITU Inter-Unions Working Group

The URSI Council,
considering

that at this URSI General Assembly a report was provided to Council describing work carried out in producing a draft of the Terms of Reference and working principles,

resolves

that the Board shall continue to work on the formation of this URSI-ITU Inter-Union Working Group that will:

- 1) encourage awareness of, contribution to, and participation in ITU-R Study Group and Working Party activities, and;
- 2) stimulate and coordinate studies, collaborations, and symposia that will address relevant ITU-R questions by promoting direct communications between URSI Scientific Commissions and ITU-R Study Groups, Working Parties and other relevant sub-ordinate groups.

Résolution sur la poursuite du renforcement du Groupe de travail inter-Unions URSI-UIT

Le Conseil de l'URSI,
considérant

qu'à cette Assemblée Générale un rapport a été fourni décrivant le travail mené pour produire une version préliminaire des Termes de Référence et des principes de travail,

décide

que le Bureau continuera à travailler sur la constitution de ce Groupe de Travail Inter-Union URSI-UIT qui :

encouragera la reconnaissance du Groupe d'Etude UIT-R et de ses activités, ainsi que les contributions et la participation à ce Groupe et à ses activités ;

stimulera et coordonnera les études, les collaborations et les symposiums qui concerneront des questions relevant de UIT-R, par la promotion de communications directes entre les Commissions Scientifiques de l'URSI et les Groupes d'Etude UIT-R, les Groupes de Travail et autres sous-groupes pertinents.